



Greater Miramichi Regional Service Commission Launches Operational Review to Enhance Development Services Division

February 4, 2025

MIRAMICHI, NB – The Greater Miramichi Regional Service Commission (GMSC) has initiated a comprehensive operational review of its Development Services Division, previously known as the Planning Commission. This review encompasses Planning and Building Inspection Services and aims to enhance operational efficiency, effectiveness, and service delivery within the division.

The GMSC provides essential planning and building inspection services across the City of Miramichi, Village of Doaktown, and the rural communities of Miramichi River Valley and Alnwick, as well as the Greater Miramichi Rural District. The Development Services Division is committed to ensuring orderly development and regulatory compliance in accordance with provincial legislation.

The review, conducted by Stantec Consulting Ltd., will engage GMSC employees, municipal employees, and local municipal councils to gather diverse insights and identify opportunities for improvement. The findings are expected to be released in May 2025.

For more information or to participate in the review process, please contact Justin Forbes at (506) 778-5365 or via email at jforbes@gmsc.ca.

The GMSC is committed to serving and enhancing our communities through continuous improvement and dedicated service excellence. We appreciate the collaborative effort of all stakeholders involved and look forward to the positive impacts this review will deliver.

La Commission de services régionaux du Grand Miramichi lance un examen opérationnel pour améliorer la division des services de développement.

4 février 2025

La Commission de services régionaux du Grand Miramichi (CSGM) a entamé un examen opérationnel complet de sa Division des services de développement, anciennement connue sous le nom de Commission de planification. Cet examen englobe les services de planification et d'inspection des bâtiments et vise à améliorer l'efficacité opérationnelle, l'efficacité et la prestation de services au sein de la division.

Le CSGM fournit des services essentiels de planification et d'inspection des bâtiments dans la ville de Miramichi, le village de Doaktown et les communautés rurales de Miramichi River Valley et d'Alnwick, ainsi que dans le district rural du Grand Miramichi. La Division des services d'aménagement s'engage à assurer un développement ordonné et la conformité aux règlements conformément à la législation provinciale.

L'examen, mené par Stantec Consulting Ltd, mobilisera les employés de la CSGM, les employés municipaux et les conseils municipaux locaux afin de recueillir divers points de vue et d'identifier les possibilités d'amélioration. Les conclusions devraient être publiées en mai 2025.



Pour plus d'informations ou pour participer au processus de révision, contactez Justin Forbes au (506) 778-5365 ou par courriel à jforbes@gmsc.ca.

La SCGM s'est engagée à servir et à améliorer nos communautés par le biais d'une amélioration continue et d'un service d'excellence dévoué. Nous apprécions l'effort de collaboration de toutes les parties prenantes impliquées et nous nous réjouissons des retombées positives de cet examen.